
Beslutningsreferat af Menighedsrådsmøde i Maglegårds 

Sogn 26.10.2023 kl. 17.00 

 
Tilstede: Per Rinck-Henriksen (PRH), Karen 
Schur (KS) (referent), Martin Dahl (MD), 
Johnny Frost Andersen (JFA), Mette Gylche 
(MG), Gudrun Dannisgaard Kock (GDK), Torben 
E. Lund (TEL), Erik Holtegård (EH), Steen Zabell 
Abildstrøm (SZA), Mette Born Djurhuus (MBD), 
Signe Luca Andersen (SLA),  
 

Fraværende med afbud: Jan Boye (JB) og 
Camilla Toldi Bugge (CTB) 

Mødet indledes med bestyrelsesmøde i Lilli 
Zingels Fond. 
 

Se separat referat 

1. Godkendelse af referat for 
menighedsrådsmødet 28.09.2023 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden for indeværende 
møde  
 

Godkendt 

3. Nyt fra Menighedsrådets udvalg 
- Jubilæumsudvalget 

 

Jubilæumsudvalget har holdt møde. Interview 
som planlagt med ældre medborgere er 
startet. Herudover er samtaler med 
konfirmander, legestuemødre, koncertkoret 
mfl. også påbegyndt. 
 
Lisbeth Smedegaard er blevet spurgt om hun 
vil bidrage med en sang til kirkens jubilæum. 
 

4. Formandens punkt  
- Plan for præsternes præsentation af opgaver og 

ønsker 

 

NordStar har vurderet det 13 år gamle 
lydanlæg. Softwaren kan umiddelbart ikke 
længere opgraderes. En ny DSP, der vil kunne 
sikre en fortsat opdatering, vil koste ca.43.000. 
Formanden undersøger muligheder og vender 
tilbage. 
 
Planen for det udarbejdede forslag til 
præsternes præsentation af deres opgaver og 
ønsker, blev besluttet til at blive på MR 
møderne i februar og august. 
 

5. Statusrapportering fra Menighedsplejen 
 

Holder møde i november 

6. Præsternes punkt  
 

Et tidligere MR-medlem har en del papirklip af 
kirker, der bliver foræret til os.  
 



Leif og Mette har foreslået, at der laves 
morgensang 9.30 for de 4 børnehaver, der er 
tilknyttet bjørnetjenesten. Der er foreløbig 
planlagt 2 gange. Det bifaldes som et godt 
forslag. 
 

7. Kassererens punkt 
- 3. kvartalsrapport 

- Budget 24 opfølgning 

 

Kvartalsrapporten blev kort gennemgået og 
godkendt. Vi er tæt på 140.000 i mindre 
forbrug, i det det dog skal bemærkes at der 
resterer nogle fakturaer.  
Kassereren kvitterer positivt for 
medarbejdernes tiltag for besparelser på 
driften.   
 
Budget for 24  
Der er sket en mindre forhøjelse af alle sognes 
budget svarende til 300.000 for hvert sogn. 
Pt. er der et fiktivt underskud, idet budgettet 
vurderes til reelt at være i balance, og vores 
gæld fra dette år dækket ind. 
 

8. Kontaktpersonens punkt  
 

Intet nyt 

9. Kirkeværgens punkt  
- Grøn kirke. Etablering af udvalg 

 

Kirkeværgen har været til et møde om ”Grøn 
kirke”.   
 
Der nedsættes et udvalg til at arbejde videre 
med, hvad vi kan gøre yderligere i Projekt Grøn 
kirke. Signe, Torben, Mette G, Johnny og Per 
udgør udvalget. Ideer modtages gerne fra alle. 
 
Messiaskirken er blevet udvalgt til at være en 
af de kirker, der særligt skal vurderes i forhold 
til energiforbruget. 
 
Alle opfordres til at være meget mere 
opmærksomme på affaldssortering. 
 

10. Personalerepræsentantens punkt  
 

Ingen personalerepræsentant til stede 

11. Fastlæggelse af kommende, ikke planlagte, 
møder (FU og MR) 
 

FU  MR 
16.11.2023  30.11.2023 
FU-møder begynder kl. 16.15 
MR-møder begynder kl. 17.00 

12. Evt. 
 

Intet 

 


